

# 健康科技期刊

## *The Journal of Health Sciences*

2014 年 12 月 • 第 2 卷第 2 期

### 目 錄

---

頁次	題名
1	大麥片之可溶性纖維對於降低高膽固血症倉鼠血清中膽固醇之功效評估 / 章慶堅
16	塑化劑事件對生技醫療產業財務五力與股價風險值影響分析 / 彭開琮、張佳雯、鄭鐔璟
32	自殺防治關懷訪視員實務經驗之探討 / 張芷蓁、朱旭華、林正泰、林綺雲
52	反思課程介入對護專學生核心能力成效探討 / 羅惠敏、章淑娟、陳文香
72	健康資本對低所得國家經濟成長非線性影響之研究 / 陳鳳琴

---

# *The Journal of Health Sciences*

December 2014 · Vol. 2 · No. 2

## CONTENTS

---

Page	Title
1	Effects of Barley-derived Soluble Fiber on Lowering Serum Cholesterol in Hypercholesterolemic Hamsters / Ching-Chien Chang
16	Analysis of the Effects of Plasticizer Event on Financial Five Forces and Market Value-at-Risk of the Biotech Industry / Kai-Chiung Peng, Chia-Wen Chang, Chun-Ching Cheng
32	The Study on Practical Experience of Suicide Prevention Case Managers / Chih-Chen Chang, Hsu-Hua Chu, Cheng-Tai Lin, Chi-Yun Lin
52	The Efficacy of Reflective Program for Enhancing Core Competency of Nursing Students / Hui-Min Lo, Shu-Chuan Chang, Wen-xiang Chen
72	The Nonlinear Influence of Health Capital to the Economic Growth in Low-Income Countries: A Panel Data Study / Feng-Chin Chen

---